

Date : April 5, 2022

التاريخ : 5 ابريل 2022م

**Sub : Replacement of a member of the Board of Directors**

**الموضوع : إستبدال عضو مجلس إدارة جديد.**

A'Saffa Foods SAOG (Company) would like to inform the market that M/s. Public Authority for Social Insurance (PASI) has nominated Ms. Radhiya Mohammed Al-Mahrouqi to replace Mr. Salim Abdullah AlRahbi, its representative on the Board of Directors of the company effective from April 4, 2022.

نود شركة الصفاء للأغذية ش.م.ع.ع الإفادة بأن هيئة التأمينات الاجتماعية قد رشحت الفاضلة / رضية بنت محمد المحروقية كممثل لها بعضوية مجلس إدارة الشركة خلفا للفاضل / سالم بن عبدالله الرحي وذلك اعتبارا من تاريخ 4 ابريل 2022م.

Ms. Radhiya Al-Mahrouqi holds an MBA and Bachelor of Science Degree in Finance from Sultan Qaboos University. She has an overall 22 years of working experience in the field of taxation, insurance and internal audits. Since year 2014 onwards she is working with Public Authority for Social Insurance (PASI) as Manager of Registration and Contribution.

الفاضلة / رضيه بنت محمد المحروقية، حاصلة على ماجستير إدارة اعمال وبكالوريوس المالية من جامعة السلطان قابوس، ولديها خبرة 22 سنة في مجال الضرائب والتأمينات والتدقيق الداخلي. وتعمل منذ عام 2014م بالهيئة العامة للتأمينات الاجتماعية وتشغل حاليا منصب مدير دائرة التسجيل والاشتراكات.

A'Saffa wishes all the very best to Ms. Radhiya Al-Mahrouqi in her new role in the company and wishes Mr. Salim Abdullah AlRahbi all the best in his future endeavors.

ويتمني مجلس الإدارة التوفيق للفاضلة / رضية بنت محمد المحروقية التوفيق والنجاح في مهامها الجديدة بمجلس الإدارة. كما يتمني التوفيق للفاضل / سالم بن عبدالله الرحي في حياته العملية المستقبلية.

Kind Regards,

هذا وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

**Eng. Mohamed Suhail Al Shanfari**  
**Chief Executive Officer**

**المهندس / محمد بن سهيل الشنفري**  
**الرئيس التنفيذي**

